

1.

These terms and conditions govern the special discount across the E-store items available to customers upon purchasing from Samsung Online Store (“E-Store”) until 31st of Dec 2024, or until stock lasts, whichever comes first.
2.

This offer concern a special discount of additional 5% on the items available on the E-store.
3.

Only the selected customers will be receiving the voucher codes via email to redeem this offer. Maximum redemption for each voucher is limited to one.
4.

Voucher codes expire by redemption or end of month from receiving the promo-code.
5.

Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to or during the Validity Period.
6.

Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these Terms and Conditions and/or this Offer.
7.

By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.
1.

يسري تطبيق هذه الشروط والأحكام على العروض الخاصة بعملاء موقع سامسونج الإلكتروني حتى 31 ديسمبر 2024 أو حتى نفاذ الكمية أيهما أسبق. مع العلم بأن الشروط والأحكام الخاصة بكود الخصم المذكور موجودة في التفاصيل أدناه.
- 2-

هذا العرض الخاص يطبق خصم قيمته 5% على المنتجات المتاحة للشراء من خلال موقع سامسونج الإلكتروني.
- 3-

سيتم إرسال كود الخصم عن طريق البريد الإلكتروني للعملاء المؤهلين لاستخدام كود الكوبون لمرة واحدة فقط ولفترة محدودة.
- 4-

كود الخصم ساري المفعول حتى يتم استخدامه أو حتى نهاية الشهر الميلادي الذي تم إرسال كود الخصم به
- 5-

تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالاحقية. وبملاء ارادتها ووفقا للقوانين المعمول بها, في اجراء اي تعديل او الغاء او اضافة العرض, او اجراء اي تعديل, تغيير, حذف او اضافة على اي من هذه الشروط و الاحكام, وفي اي وقت سواء قبل او خلال فترة السريان.
- 6-

لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل ناجمة بما في ذلك الخسائر و/أو التأخير و/أو الأضرار من أي نوع فيما يرتبط بهذه الشروط والأحكام و/أو بالمشاركة في هذا العرض.
- 7-

إذا قام العميل بالإشتراك في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين المملكة العربية السعودية وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص بها.